
Zápis z veřejného zasedání obecního zastupitelstva 

konaného dne 27.3. 2015 

Přítomni: Votava J., Petr E. ml. Touš J., Moravec Z., Král A.,  

Hosté: Bělohlavý M. 

Zahájení: určení zapisovatelů a volba návrhové komise  

Zapisovatel: Zuzana Petrová  

Volba návrhové komise: Ověřitelé z dnešního zasedání – Král A., Touš J.  

  Ověřitelé zápisu z posledního zasedání – Petr E. ml., Moravec Z. 

 

Program zasedání: 

1 Kontrola usnesení z posledního zasedání  

2 Seznámení s došlou poštou za 1. čtvrtletí  

3 Zpráva obecního hajného o postupu prací v obecním lese   

4 Projednání rozpočtové změny č. 1 na rok 2015  

5 Seznámení s žádostí pro VODOSPOL s.r.o. Klatovy, na zpracování dokumentace -          

vypouštění odpadních vod dle odebraných vzorků 

6 Seznámení s žádostí pro VODOSPOL s.r.o. Klatovy, na zpracování žádosti o povolení 

od povodí Vltavy 

7 Odsouhlasení smlouvy a příspěvku pro Oblastní charitu Klatovy, 3 000 Kč 

8 Projednání a odsouhlasení nařízení vlády, kterým se mění č. 375/2010 Sb. na nařízení 

vlády č. 459/2013 

9 Projednání a odsouhlasení předběžné smlouvy BRO (biologicky rozložitelného 

odpadu) s městem Klatovy. Důvod - změna legislativy platné od 1. 1. 2015 nařízení 

vlády 

10 Projednání a odsouhlasení výběrového řízení na opravu cest ze tří kandidátů 

11 Seznámení s výběrem poplatků za popelnice a psy 

12 Diskuse 

13 Usnesení 

14 Závěr 

Navržený program bez připomínek – 5 hlasů pro, proti 0 

 

1 Kontrolu usnesení provedl starosta pan Votava 

2 S došlou poštou za 1. čtvrtletí seznámil občany pan Touš 

3 Informace o plánu na rok 2015 v obecním lese sdělil hajný pan Bělohlavý – tržba  - 

1050 m3, vytěženo by mělo být více než v loňském roce, náklady na těžbu a přiblížení  

- 35 000 Kč, tržby za dřevo 1 747 000 Kč, výdaje 446 000 Kč 

4 S projednání rozpočtové změny č. 1 seznámil občany pan Votava, 

 5 hlasů pro, proti 0 

5 Seznámení s žádostí pro VODOSPOL – Obecní úřad Újed požádal VODOSPOL o 

odebrání vzorků, které se odebírají 2-3 ročně, toto musí provádět osoba s příslušným 

oprávněním 

6 Seznámení s povolením mezi povodím Vltavy a Obecním úřadem, smlouva byla 

podepsaná na 10 let na vzorky odpadních vod  

7 Byl odsouhlasen příspěvek pro oblastní charitu Klatovy ve výši 3 000 Kč, 

 5 hlasů pro, proti 0 

8 Bylo projednáno a odsouhlaseno nařízení vlády ze dne 16. 3. 2015 – zastupitelstvo 

nebude dostávat 100% finanční odměny, nýbrž 90 %, aby byla případná rezerva 

v rozpočtu. Zastupitelstvo obce stanovuje měsíční odměnu za výkon funkce 
neuvolněného  starosty a neuvolněným členům zastupitelstva ve výši 90% 
maximální možné výše dle přílohy č. 1 nařízení vlády č. 37/2003 Sb., v platném 
znění/ve znění pozdějších předpisů., příloha č. 1 od 1. 4. 2015                   

 5 hlasů pro, proti 0 



9 Zastupitelstvo obce stanovuje měsíční odměnu za výkon funkce neuvolněného   
místostarosty ve výši 100% maximální možné výše dle přílohy č. 1 nařízení vlády č. 
37/2003 Sb., v platném znění/ve znění pozdějších předpisů., příloha č. 1 od 1. 4. 

2015                   

 5 hlasů pro, proti 0 

 

10 Biologicky rozložitelný odpad – obec musí podepsat smlouvu s někým, kdo bude 

odebírat Biologicky rozložitelný odpad, který občané budou ukládat do určených 

kontejnerů. Zatím je vše v jednání s městem Klatovy 

 

Pan starosta informoval o vývozu nebezpečného odpadu, který proběhne některý víkend 

v dubnu, občané si mají připravit staré lednice, pračky a další nebezpečný odpad. 

Dále se zmínil o bezpečnosti v obci a informoval občany, že úřední hodiny zůstanou 

stejné tedy každý pátek od 19 – 21 hodin. 

 

11 Pan Touš seznámil občany s výběrovým řízením na opravu cest v obci, byly vybrány 

tři firmy:  EUROVIA CS, a. s. 

 SWIETELSKY stavební s.r.o. 

 ZNAKON a. s. 

Nejlevnější nabídku Obecní úřad dostal od firmy EUROVIA, která tedy vyhrála 

výběrové řízení. 

 

12 Pan Touš seznámil občany s výběrem poplatků za komunální odpad: 

 Popelnice: 37 000 Kč, psi: 2 000 Kč 

 

13 Diskuse 

V diskusi vystoupil starosta hasičů pan Petr a sdělil informace ohledně pronájmu 

pohostinství, oznámil občanům, že přišlo udání ze Živnostenského úřadu, tudíž se udělá 

opatření a to takové, že SDH Újezd bude provozovat hospodu na základě 

živnostenského oprávnění. Otevírací doba bude každý pátek a sobotu. 

Pan Jiří Mazanec podal připomínku ohledně zaasfaltování silnice v prostoru u silnice 

mezi zdí a žlábky u jeho domu. 

Slečna Veronika Šmídková měla prosbu ohledně zalepení děr v silnici před jejich 

domem. 

 

14 Usnesení přečetla slečna Veronika Šmídková. 

 

15 Veřejné zasedání ukončil starosta pan Votava. 

 

Přílohy: Prezenční listina, rozpočtová změna č. 1, příloha č. 1 nařízení vlády č. 
37/2003 Sb. 
 

 

Zapsala Zuzana Petrová    dne  3.4.2015 

 

Starosta:        Jiří Votava   

 

Ověřovatelé:  p. Král A.,  
                           
                         p. Touš J. 
 

 

 


